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In de vergadering van de regiegroep van 28 april 2020 staat op de agenda de wijze waarop 
de voorjaarsnota behandeld gaat worden. Wij verzoeken u dit document te bespreken in 
deze vergadering. 
 
Voorgestelde procedure 
De in het document voorjaarsnota voorgestelde procedure is in grote lijn als volgt geschetst: 
Het college stelt de raad voor om op 26-5-2020 in te stemmen met de strategische 
keuzes/scenario’s. Het besluit van de raad is dan input voor een inwonerspanel. Daarna 
volgt een ambtelijk traject dat leidt tot een voorstel van het college in september. Waarna de 
raadsfracties mogen reageren. 
  
De VVD is niet akkoord met de voorgestelde inzet van een inwonerspanel. Dit is op het 
volgende gebaseerd: 
  
Status inwonerspanel 
De inzet van het inwonerspanel wordt in mei voorbereid. Daadwerkelijk inzet volgt in juni. 
Verwacht mag worden dat het inwonerspanel met enkele zienswijzen zal komen. 
Dit zijn dan zienswijzen van een niet gekozen orgaan. 
Gedurende het proces wordt de wel gekozen raad echter alleen maar geïnformeerd. 
Een inwonerspanel instellen betekent dat we dit serieus moeten nemen. 
Volgens de VVD leidt dit ertoe dat de raad in wezen buiten spel staat bij de inhoudelijke 
behandeling en uiteindelijk bij het kruisje kan tekenen. 
Dat is formeel en praktisch niet juist. 
  
Samenstelling inwonerspanel 
Voorts is de samenstelling van een inwonerspanel van belang. De kans bestaat dat 
belangenvertegenwoordigers oververtegenwoordigd zullen zijn. 
Als we een panel zouden willen dan zou er een systematiek moeten komen om ervoor te 
zorgen dat dit panel een getrouwe afspiegeling is van de inwoners van onze gemeente. 
Die is er al in de door de bevolking bij formele verkiezingen gekozen gemeenteraad. 
  
Opdracht en te bespreken zaken 
Niet duidelijk is welke opdracht een in te stellen inwonerspanel zou gaan krijgen. 
De tekst van het document voorjaarsnota is voor een belangrijk deel technisch van aard. Zou 
een panel deze informatie mee krijgen dan wekt het de suggestie dat dit alles deel moet 
uitmaken van de beraadslagingen in het panel. De uitkomsten krijgen gewild of ongewild een 
(te) groot gewicht. 
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Een procedure zonder dat daarin een concrete opdracht (met doel en reikwijdte) voor een 
panel is opgenomen, is volgens de VVD, nog los van de andere genoemde bezwaren, niet 
juist. 
  
Wat is volgens de VVD wel een goede inspraakprocedure? 
Volgens de VVD zijn er voldoende inspraakmogelijkheden binnen de reeds bestaande regels 
daarvoor. Voor beeldvormende en oordeelsvormende raadsvergaderingen kan een ieder 
spreekrecht vragen. Ook schriftelijk kunnen burgers zienswijzen indienen. 
Alle informatie is zeer welkom en dient door de raad serieus kennis van worden genomen. 
Bij grote belangstelling kan de raad besluiten om extra beeldvormende vergaderingen te 
houden. 
De raad kan deelname aan de inspraak stimuleren door onze burgers hier actief voor op te 
roepen. 
 
Wat de VVD betreft zou de inspraak dan vooral moeten gaan over de vraag “wat voor 
gemeente willen wij zijn?” 
  
Technische vragen 
Technische vragen over de voorjaarsnota aan het college volgen nog. 
 
 


